
Graag stel ik de onderstaande vraag over de begroting:  

Er is een langzaam groeiend bedrag dat we reserveren voor grote investeringen waaronder 
de VO-scholen. In de kadernota was dat 600.000 en daar komt de 1,5% OZB nu bij. Kan de 
ontwikkeling van dit bedrag in de begroting zichtbaar gemaakt worden en worden 
toegelicht?  

 
Met vriendelijke groet,  
 
Leon van den Dool 
 


